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PROTOKÓŁ NR 110/2024 

CX NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 11 marca 2024 r. 

 

 

CX nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się ratuszu przy Rynku 

im. Biskupa Stefana Wierzbowskiego 1 w Górze Kalwarii. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/46869/nadzwyczajna-sesja-rady-miejskiej-

g%C3%B3ry-kalwarii-w-dniu-11-marca-2024.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie CX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 16:30 otworzyła 

CX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad będą 

udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Jan Jarosz 

7. Teresa Jędral 

8. Wojciech Kochański 

9. Szymon Krupa 

10. Czesława Iwona Książek 

11. Beata Mika 

12. Bożena Molak 

13. Zenon Nadstawny 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/46869/nadzwyczajna-sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-w-dniu-11-marca-2024.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/46869/nadzwyczajna-sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-w-dniu-11-marca-2024.htm
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14. Beata Polaczyńska 

15. Andrzej Posiewka 

16. Jakub Rącz 

17. Jan Rokita 

18. Iwona Szymańska 

19. Tomasz Ura 

20. Urszula Wroniewicz 

21. Rozalia Zdulska 

  

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych 

wygenerowanym z programu eSesja załącznik nr 1; lista obecności przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy załącznik nr 2; lista obecności 

gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała: Radnych Rady 

Miejskiej, Zastępcę Burmistrza Mateusza Baja, Sekretarza Gminy Piotra Walczaka, 

Skarbnika Gminy Ewę Sobiepanek oraz pracowników urzędu. 

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek 

obrad. 

1. Otwarcie CX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  

3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria- Centrum, 

teren pomiędzy ulicami 3-go Maja, Dominikańską i Ks. Sajny. 

4. Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Piaseczyńskiego. 

5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Góra Kalwaria na lata 2024-2037. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

7. Zamknięcie CX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Następnie poinformowała, że w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek Burmistrza Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria Arkadiusza Strzyżewskiego o wprowadzenie do porządku sesji 

projektu uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego pn. 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 739 polegająca na rozbiórce i budowie obiektu 

mostowego nad Jeziorem Czerskim w miejscowości Czersk w km 1+947 wraz z dojazdami 

pomiędzy skrzyżowaniami z ulicą Nad Jeziorem i ulicą Gródź” na terenie pomnika przyrody 

-Jeziora Czerskiego. 
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Wniosek uzasadnił Zastępca Burmistrza Mateusz Baj, informując, że podjęcie uchwały 

ma na celu jak najszybsze rozpoczęcie przebudowy mostu na Jeziorze Czerskim.  

Szczękowo projekt uchwały przedstawi Naczelnik Wydziału Ekologii i Gospodarki 

Odpadami Monika Radzikowska, jeśli uchwała zostanie wprowadzona do porządku 

obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym 

wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Wniosek burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wniosek burmistrz o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały w sprawie 

uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej 

nr 739 polegająca na rozbiórce i budowie obiektu mostowego nad Jeziorem Czerskim 

w miejscowości Czersk w km 1+947 wraz z dojazdami pomiędzy skrzyżowaniami z ulicą 

Nad Jeziorem i ulicą Gródź” na terenie pomnika przyrody -Jeziora Czerskiego stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o punkt: Projekt uchwały   

sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego pn. „Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej nr 739 polegająca na rozbiórce i budowie obiektu mostowego nad Jeziorem 

Czerskim w miejscowości Czersk w km 1+947 wraz z dojazdami pomiędzy skrzyżowaniami 

z ulicą Nad Jeziorem i ulicą Gródź” na terenie pomnika przyrody -Jeziora Czerskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

Rada Miejska uwzględniła wniosek.  

Przewodnicząca uzupełniła porządek obrad o punk 4.1. 

 

 

Punkt 3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria- Centrum, teren 

pomiędzy ulicami 3-go Maja, Dominikańską i Ks. Sajny. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że materiały 

radni otrzymali drogą elektroniczną w piątek, następnie poprosiła Naczelnik Annę 

Kochańską o przedstawienie projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego Anna Kochańska poinformowała, że 

przystąpienie się do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – Centrum, teren pomiędzy ulicami 3-go Maja, 

Dominikańską i Ks. Sajny ma na celu umożliwienie przede wszystkim remontu budynku 

urzędu. Wskazana w obowiązującym planie miejscowym linia zabudowy ogranicza 

możliwość dodania elementów, które wystają poza linię zabudowy (docieplenie, daszki, 

schodki). 

Radna Teresa Jędral chciała uzyskać informację, czy poza wymienionymi elementami 

będzie wyznaczona dodatkowa przestrzeń. 

Radna Urszula Wroniewicz zapytała, czy w projekcie jest uwzględniony podjazd dla osób 

z niepełnosprawnościami. 

Sekretarz Piotr Walczak udzielając odpowiedzi na zadane pytania wyjaśnił, że projekt 

termomodernizacji budynku urzędu zakłada docieplenie budynku 

dwudziestocentymetrowym styropianem, szklany daszek nad wejściem oraz litery 

układające się w napis Urząd Miasta i Gminy Góra Kalwaria.  

Podjazd dla osób z niepełnosprawnościami jest zawarty w projekcie będzie usytuowany z 

tyłu budynku. 

 

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria - Centrum, teren pomiędzy ulicami 3-go Maja, Dominikańską i Ks. Sajny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CX/976/2024 
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Punkt 4. Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Piaseczyńskiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że materiały 

radni otrzymali drogą elektroniczną w piątek, następnie poprosiła Naczelnik Beatę Kisiel 

o przedstawienie projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Beata Kisiel wyjaśniła, że uchwała jest 

kontynuacją działań, o których była mowa na poprzedniej sesji, w zakresie transportu na 

rzecz osób z niepełnosprawnościami.  

Nie było zgłoszeń do dyskusji w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CX/977/2024 

 

 

Punkt 4.1. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego pn. 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 739 polegająca na rozbiórce i budowie obiektu 

mostowego nad Jeziorem Czerskim w miejscowości Czersk w km 1+947 wraz z dojazdami 

pomiędzy skrzyżowaniami z ulicą Nad Jeziorem i ulicą Gródź” na terenie pomnika 

przyrody - Jeziora Czerskiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła Naczelnik Monikę 

Radzikowską o szczegółowe wyjaśnienie projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału Ekologii i Ochrony Środowiska Monika Radzikowska poinformowała, 

że Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich, działając poprzez pełnomocnika zwrócił się 

z wnioskiem o uzgodnienie realizacji inwestycji celu publicznego polegającego na 

rozbudowie drogi wojewódzkiej nr 739, konkretnie o przebudowę mostu na Jeziorze 

Czerskim, wraz z dojazdami pomiędzy skrzyżowaniami. W ramach procedowania wniosku 

wnioskodawca został wezwany o wskazanie, czy są inne rozwiązania alternatywne. 

W odpowiedzi na wezwanie poinformował, że brak jest rozwiązań alternatywnych. 
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Dodatkowo uzupełnił swój wniosek o konkretne zakazy od jakich odstąpienie wnosi. Jest 

to 7 zakazów, które wynikają wprost z Rozporządzenia Wojewody Mazowieckiego nr 15 z 

dnia 31 lipca 2009 r. w sprawie ustanowienia pomników przyrody położonych na terenie 

powiatu piaseczyńskiego. Wniosek dotyczy odstąpienia od zakazów: niszczenia 

uszkadzania lub przekształcania obiektu lub obszaru; wykonywania prac ziemnych trwale 

zniekształcających rzeźbę terenu z wyjątkiem prac związanych z zabezpieczeniem 

przeciwpowodziowym albo budową, odbudową, utrzymaniem, remontem lub naprawą 

urządzeń wodnych; uszkadzania i zanieczyszczania gleby; dokonywania zmian stosunków 

wodnych jeśli zmiany te nie służą ochronie przyrody albo racjonalnej gospodarce leśnej, 

rolnej, wodnej lub rybackiej; likwidowania zasypywania i przekształcania naturalnych 

zbiorników wodnych, starorzeczy oraz obszarów wodno-błotnych; wylewania gnojowicy z 

wyjątkiem nawożenia użytkowanych gruntów rolnych (uchwała tego zakazu nie dotyczy); 

zmiany sposobu użytkowania ziemi; wydobywania do celów gospodarczych skał w tym 

torfu oraz skamieniałości w tym kopalnych szczątków roślin i zwierząt a także minerałów i 

bursztynu (tego zakazu uchwała również nie dotyczy); umyślnego zabijania dziko 

występujących zwierząt, niszczenia nor, legowisk zwierzęcych oraz tarlisk i złożonej ikry z 

wyjątkiem amatorskiego połowu ryb oraz wykonywania czynności związanych z racjonalną 

gospodarką rolną, leśną, rybacką i łowiecką.  

Mówczyni dodała, że w załączniku do projektu uchwały zostały określone warunki 

realizacji inwestycji celu publicznego w celu zminimalizowania negatywnego wpływu na 

środowisko podczas realizacji tej inwestycji. Warunki te zawierają się w 22 punktach, które 

zostały określone na podstawie opinii przyrodniczej dotyczącej odstąpienia od zakazów. 

Następnie Naczelnik udzieliła odpowiedzi na pytania radnych Urszuli Wroniewicz 

i Wojciecha Kochańskiego. 

Radna Urszula Wroniewicz pytała o możliwość montowania stanowisk do łowienia ryb, 

natomiast radny Wojciech Kochański pytał, czy jest przewidziane zamknięcie mostu 

podczas remontu, jeśli tak, to czy jest przewidziany objazd. 

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu 

publicznego pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 739 polegająca na rozbiórce i 

budowie obiektu mostowego nad Jeziorem Czerskim w miejscowości Czersk w km 1+947 

wraz z dojazdami pomiędzy skrzyżowaniami z ulicą Nad Jeziorem i ulicą Gródź” na terenie 

pomnika przyrody - Jeziora Czerskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 
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Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CX/978/2024 

 

Punkt 5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2024–2037. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że materiały 

radni otrzymali drogą elektroniczną w piątek. Następnie poprosiła Skarbnik Ewę 

Sobiepanek o wyjaśnienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Ewa Sobiepanek omówiła pięć zmian w wykazie przedsięwzięć 

wieloletnich, dotyczyły one: 

1) wprowadzenia nowego przedsięwzięcia polegającego na opracowaniu Planu 

Ogólnego dla gminy Góra Kalwaria. Okres realizacji przedsięwzięcia to lata 2024 – 

2025. Łączne nakłady finansowe i limit zobowiązań określono w wysokości 260.000 zł 

Limit wydatków w roku bieżącym określono w wysokości 80.000 zł oraz w roku 2025 

– w wysokości 180.000 zł; 

2) wprowadzenia nowego przedsięwzięcia polegającego na wykonaniu remontów 

cząstkowych nawierzchni bitumicznych oraz z elementów betonowych. Okres realizacji 

przedsięwzięcia to lata 2024 – 2025. Łączne nakłady finansowe i limit zobowiązań 

określono w wysokości 750.000 zł Limit wydatków w roku bieżącym określono 

w wysokości 600.000 zł oraz w roku 2025 – w wysokości 150.000 zł; 

3) zmiany nazwy przedsięwzięcia z „Modernizacja Ratusza” na „Prace restauratorskie 

przy elewacji zabytkowego ratusza w Górze Kalwarii” – w związku z koniecznością 

ujednolicenia nazwy przedsięwzięcia z przyznanym dofinansowaniem na realizację 

prac; 

4) zwiększenia łącznych nakładów finansowych, limitu zobowiązań i limitu wydatków 

w roku bieżącym o kwotę 423.175 zł na przedsięwzięciu polegającym na budowie drogi 

gminnej w Podłęczu – w związku z otrzymanym dofinansowaniem; 

5) zmniejszenia limitu wydatków w roku bieżącym oraz zwiększeniem limitu wydatków 

w roku 2025 o kwotę 2.570.000 zł na przedsięwzięciu polegającym na rozbudowie 

szkoły w Czersku – w związku z zasadami wydatkowania środków z Rządowego 

Funduszu Polski Ład (konieczność wydatkowania w pierwszej kolejności środków 

własnych). 

Zastępca Burmistrza Mateusz Baj udzielił odpowiedzi na pytania radnej Urszuli 

Wroniewicz, dot.: czy przesunięcie środków na rok 2025 nie spowoduje wstrzymania 

rozbudowy szkoły w Czersku, jaki jest planowany termin rozpoczęcia inwestycji. 

Mówca podkreślił, że uchwała nie zmienia harmonogramu realizacji inwestycji. 

Rozpoczęcie budowy planowane jest wczesną wiosną, natomiast zakończenie do 31 
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sierpnia 2025 roku. Jeżeli dziś uchwała zostanie przyjęta, wstępnie zaplanowano 

podpisanie umowy na najbliższy poniedziałek o godz. 10:30 w szkole w Czersku, na co już 

serdecznie zaprosił. Wykonawca zostanie wprowadzony na plac budowy w ciągu 

najbliższych dni po podpisaniu umowy.  

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2024–2037. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CX/979/2024 

 

Punkt 6. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że materiały 

radni otrzymali drogą elektroniczną w piątek. Następnie poprosiła Skarbnik Ewę 

Sobiepanek o wyjaśnienie projektu uchwały. 

Skarbnik Ewę Sobiepanek przedstawiając zmiany w dochodach budżetowych 

poinformowała, że: 

W dziale Transport i łączność – zwiększa się plan dochodów o kwotę 310.000 zł - pomoc 

finansowa z samorządu Województwa Mazowieckiego z przeznaczeniem na budowę 

drogi gminnej w Podłęczu. 

W dziale Różne rozliczenia – zwiększa się plan dochodów łącznie o kwotę 7.981.219 zł, 

z tego: 

- 6.031.044 zł – zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej (na podstawie informacji 

z MF), 

- 1.950.175 zł – subwencja rozwojowa na 2024 rok (na podstawie informacji z MF). 

W dziale Oświata i wychowanie – zmniejszenie planu dochodów łącznie o kwotę 624.152 

zł, z tego: 
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- 2.570.000 zł – zmniejszenie wpływów z Rządowego Funduszu Polski Ład 

z przeznaczeniem na rozbudowę szkoły w Czersku – zmiana harmonogramu finansowego 

(konieczność wydatkowania w pierwszej kolejności wkładu własnego), 

- 1.945.848 zł – zwiększenie dotacji przedszkolnej na 2024 rok (na podstawie informacji 

z Kuratorium Oświaty w Warszawie). 

W dziale Pomoc społeczna – zwiększa się dochody o kwotę 200.000 zł – pomoc 

finansowa z samorządu Województwa Mazowieckiego w ramach programu „Mazowsze 

dla lokalnych centrów integracyjnych 2024.  

Następnie przedstawiła proponowane zmiany w wydatkach budżetowych: 

W dziale Transport i łączność- zwiększa się plan wydatków łącznie o kwotę 923.175 zł, 

z tego: 

- 500.000 zł – remonty dróg gminnych, 

- 423.175 zł – środki finansowe przeznaczone na budowę drogi gminnej w Podłęczu 

(z tego 310.000 zł to pomoc finansowa z samorządu Województwa Mazowieckiego). 

W dziale Gospodarka mieszkaniowa – zwiększa się plan wydatków o kwotę 571.000 zł 

z przeznaczeniem na zwiększenie ilości pracowników w grupie UTP (4 osoby) oraz 

dozorcy (2 osoby) na plac zabaw przy ul. Białka w Górze Kalwarii. 

W dziale Administracja publiczna – zadanie inwestycyjne „Modernizacja ratusza” 

otrzymuje nazwę „Prace restauratorskie przy elewacji zabytkowego ratusza w Górze 

Kalwarii” – dostosowanie nazwy zadania do wniosku o dofinansowanie prac. 

W dziale Oświata i wychowanie – zwiększa się plan wydatków budżetu łącznie o kwotę 

9.646.854 zł, z tego: 

- 2.570.000 zł – zmniejszenie planu wydatków na zadaniu inwestycyjnym polegającym na 

rozbudowie szkoły w Czersku (środki pochodzące z Rządowego Funduszu Polski Ład) – 

zmiana harmonogramu finansowego (konieczność wydatkowania w pierwszej kolejności 

wkładu własnego), 

- 7.330.393 zł – zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w szkołach podstawowych, 

- 452.903 zł – zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych, 

- 1.373.548 zł - zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w przedszkolach, 

- 728.615 zł - zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w świetlicach szkolnych, 

- 535.368 zł - zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w liceum ogólnokształcącym, 

- 29.697 zł - zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w stołówkach szkolnych i przedszkolnych, 

- 289.200 zł - zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w związku z realizacją 

zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci 

w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych, 
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- 1.477.130 zł - zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi 

w związku z realizacją zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki 

i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych. 

W dziale Pomoc społeczna – zwiększenie planu wydatków o 250.000 zł z przeznaczeniem 

na remont sali z zapleczem sanitarnym i kuchennym w OSP Góra Kalwaria – obiekt 

użyczony na lokalne centrum integracji (zgodnie z otrzymanym dofinansowaniem). 

W dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – zwiększa się plan wydatków 

o kwotę 33.803 zł z przeznaczeniem na pomoc finansową dla Powiatu Piaseczyńskiego 

z przeznaczeniem na dofinansowanie usług transportu osób z niepełnosprawnościami 

mieszkających na terenie powiatu piaseczyńskiego w 2024 roku. 

W dziale Edukacyjna opieka wychowawcza – zwiększa się plan wydatków o kwotę 7.255 zł 

– zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi w związku 

z realizacją zadań z zakresu wczesnego wspomagania rozwoju dziecka. 

W dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan wydatków 

budżetu o kwotę 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie aktualizacji Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej. 

W dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zwiększa się plan wydatków 

o kwotę 8.000 zł – zabezpieczenie środków na opłaty za media w świetlicy wiejskiej 

w Solcu (w zakresie dzierżawionej części).  

Pozostałe zmiany, polegające na przesunięciach między paragrafami, stanowią tzw. 

korektę techniczną. 

Kończąc dodała, że powyższe zmiany w budżecie były możliwe w związku 

z wprowadzeniem kwoty 3.598.020 zł wolnych środków. 

 

Następnie Skarbnik Ewa Sobiepanek udzieliła odpowiedzi na pytania: 

1) radnej Teresy Jędral dot. lokalnego centrum integracji,  

2) radnego Andrzeja Posiewki dot. wysokość czynszu za wynajęcie lokalu od OSP w Górze 

Kalwarii, 

3) radnej Urszuli Wroniewicz w zakresie zwiększenia planu wydatków na wynagrodzenia 

w dziale oświata, czy podwyżki będą odczuwalne przez pracowników i czy obejmą 

pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych. 

Zastępca Burmistrza Mateusz Baj odpowiedział na pytanie radnego Wojciecha 

Kochańskiego dot. zatrudnienia dozorców na placu zabaw przy ul. Białka w Górze Kalwarii.  

Ponadto radny Andrzej Posiewka w odniesieniu od udzielonej przez zastępcę burmistrza 

odpowiedzi zawnioskował o zatrudnienie pracowników do dozowania i sprzątania oraz 

o toalety również na placach zabaw na terenach wiejskich.  

 

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 

rok.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Andrzej Posiewka 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CX/980/2024 

 

Punkt 7. Zamknięcie CX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa złożyła Państwu Sołtysom 

oraz Przewodniczącej Zarządu Osiedla Linin najserdeczniejsze życzenia z okazji Dnia 

Sołtysa. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 17:10 zamknęła CX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej.  

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska                 


